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Zadeva: Akcijski načrt za medije in avdiovizualno področje ter preoblikovanje avdiovizualnega 
sektorja

Komisija želi v akcijskem načrtu za medije in avdiovizualno področje podpreti digitalno preoblikovanje 
avdiovizualnega sektorja EU, in sicer zlasti z oblikovanjem skupnih medijskih podatkovnih prostorov, 
kot je navedeno v ukrepu 4. Ti podatkovni prostori bodo vsebovali pomembne informacije, kot so 
podatki o občinstvu in metapodatki o vsebini, z omogočanjem enakega dostopa do teh informacij pa 
bodo lahko podpirali ustvarjalne projekte EU. Za uspeh podatkovnih prostorov bo bistvena široka 
udeležba velikih platform za pretakanje. Veliko teh platform uporablja poslovne modele, ki temeljijo na 
neposrednem odnosu s strankami. Na ta način pridobivajo podatke o občinstvu, z ustvarjanjem in 
promocijo personalizirane vsebine na podlagi teh podatkov pa dosegajo konkurenčno prednost.

1. Kako namerava Komisija doseči, da bodo platforme za pretakanje s tako konkurenčno 
prednostjo sodelovale v omenjenih podatkovnih prostorih?

2. Avdiovizualni sektor se razvija skupaj s tehnologijo. Uporaba avdiovizualnih vsebin je v preteklih 
desetletjih temeljila na številnih digitalnih orodjih, od digitalne kinematografije in DVD-jev do 
spletnih modelov distribucije. Katere cilje si je v avdiovizualnem sektorju zastavila Komisija glede 
na to, da je digitalen, in s kakšno strategijo namerava podpreti njegovo nadaljnjo digitalizacijo?

Podpornik1

1 Vprašanje podpira poslanec, ki ni med njegovimi avtorji: Laurence Farreng (Renew)


